
 

K točki 26 
Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v novembru 2023 
 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
VESNA FABJAN: 
1. Še vedno nisem dobila odgovora na vprašanje s 6. seje OS, ki se nanaša na delovanje 
bioplinarne. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor glede delovanja »bioplinarne« je podjetje Petrol d.d. poslalo na uradni e-naslov 
Občine Črnomelj 26. junija 2023. Odgovor je bil še isti dan članom OS posredovan kot 
dodatno gradivo k 10. točki dnevnega reda 7. redne seje OS (priloga 1).  
 
Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU 
 
JANEZ PERUŠIČ: 
1. Predlog za postavitev spominskega obeležja za preminulega umetnika Radka Poliča – 
Raca: Lani 15. septembra je umrl velikan slovenskega igralstva in velik umetnik Radko Polič 
– Rac. Rac se je rodil 18. avgusta 1942 v Črnomlju, v hiši na Starem mostu. V naš kraj se je 
rad vračal, saj je tukaj pustil veliko spominov na svoje otroštvo in svoje starše, ki so svojo 
starost preživeli v naših lepih krajih, v Stražnjem Vrhu. Svoje prve igralske korake je začel 
ravno v Črnomlju, ki jih je popisal v avtobiografiji, kako so otroci izvajali predstavo za svoje 
domače in je vse skupaj izpadlo kot simpatična in nagajiva otroška igra. Kdo bi si takrat 
mislil, da lahko po taki otroški nagajivosti nastane tak velikan igralskega žanra, tako v 
slovenskem kot tudi širšem prostoru. 
V svoji igralski karieri je Radko Polič oblikoval blizu sto gledaliških vlog. Nastopil je v skoraj 
60 celovečernih filmih, odigral več kot 50 vlog v televizijskih filmih, dramah in serijah ter 
sooblikoval več kot 100 radijskih iger. Večino dramskih vlog je ustvaril v slovenskem 
gledališču od Trsta in Nove Gorice preko vseh profesionalnih odrov od Ljubljane do Celja in 
Maribora. Na odrih in na gledaliških festivalih nekdanje Jugoslavije je bil vselej iskan in 
cenjen igralec.  
S prvim velikim priznanjem strokovne kritike in občinstva ga je leta 1970 nagradilo 
Borštnikovo srečanje, sledila je nagrada Prešernovega sklada (1972), nato so se kar vrstile 
nagrade za filmske vloge ter nove Borštnikove nagrade (1979, 1981, 1988, 1991). Nagrajen 
je z dvema Sterijevima nagradama za igralsko stvaritev (1979 in 1982), sarajevski festival 
MES je njegovo igro ovenčal z Zlatim lovorjevim vencem (1987). Prejel je Župančičevo 
nagrado (1991) in nagrado za najboljšo uprizoritev na Festivalu monodrame na Ptuju (2001). 
Rac je tudi dobitnik dveh najbolj pomembnih nagrad v Sloveniji, leta 2002 je prejel Borštnikov 
prstan, to je najbolj prestižna nagrada za dramsko igro. Nato je leta 2007 prejel Prešernovo 
nagrado za življenjsko delo in se s tem vpisal med nesmrtne umetnike in dobitnike te 
nagrade. 
Za Radkom Poličem - Racom je v slovenskem kulturnem prostoru nastala praznina, ki jo bo 
težko nadomestiti. Črnomaljci in Belokranjci smo lahko ponosni, da se je v našem kraju rodil 
takšen velik umetnik, ki so ga nekateri poimenovali kar s prispodobo: »velika in nežna 



igralska zverina«. Zato menimo, da bi se mu Črnomelj, kot njegov rojstni kraj, lahko poklonil 
s spominskim obeležjem. Lahko smo ponosni, da je v našem kraju pognal korenine tako velik 
umetnik. 
 
ODGOVOR: 
Na Belokranjsko muzejsko društvo smo naslovili vprašanje glede postavitve spominskega 
obeležja. O pobudi za postavitev spominskega obeležja so bili sicer že seznanjeni in bodo o 
njej razpravljali na občnem zboru članstva, ki bo v začetku leta 2024. Pojasnili so, da ker gre 
za obeležja posamezniku, je eden pomembnejših kriterijev za postavitev obeležja »okrogla« 
obletnica rojstva. V kolikor bo sprejeta odločitev o postavitvi obeležja, bo Občina Črnomelj 
projekt tudi financirala. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
2. Kako varen je viadukt Otovec? Ko vlak prihaja proti viaduktu, upočasni promet. Ker baje ni 
več statično varen? Kaj naj bi pomenilo, da se v enem delu viadukt poseda? So v bližnji 
prihodnosti predvidene sanacije?  
 
ODGOVOR: 
Odgovor SŽ – infrastruktura d.d. je razviden iz priloge 2. 
 
 
RENATA BUTALA: 
1. Dajem pobudo, da se na cesti nasproti Uniorja (parc.št. 1590/14) JP555971 pri izhodu  na 

regionalno cesto R3 658/1433 postavi znak STOP in pri vhodu na JP555971 znak za slepo 

ulico. 

ODGOVOR: 
Ker gre za priključek JP na državno cesto, smo pobudo za postavitev znakov posredovali na 

DRSI. Po pridobitvi soglasja bomo znake lahko postavili. 

 

Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 

 

2. V začetku junija so bili na nekaterih vodnih virih opravljene meritve kemijskih in 

mikrobioloških parametrov. V naši KS na vodnem viru Japlenica v Sodevcih. V vzorcu so bile 

zaznane bakterije (enterokoki, escherhia coli), ki nakazujejo sledi fekalij (človeški in živalski 

izvor) v vodi ter dveh organskih spojin.   Rezultate le-teh smo prejeli šele v avgustu (čeprav 

so bili izdelani že v juniju) in od takrat vse tiho je bilo. Glede na to, da smo Okoljskemu 

Gibanju Proteus predlagali tudi druge vodne vire (Trpotec v Radencih, Peč pod Starim trgom 

ob Kolpi, potok v Dečini, potok v Sodevcih) me zanima kdaj bodo le-ti prišli na vrsto? Se 

bodo še naprej opravljale meritve, tudi v izrednih razmerah, kjer je pričakovati bistveno 

slabše stanje. Nikjer nisem zasledila nobenega poročila o tem koliko vzorcev je bilo 

pobranih, kje, kakšni so bili rezultati, ali bodo pobrani vzorci še na ostalih vodnih virih, kdaj 

bodo ponovno pregledani, tudi v drugačnih vremenskih razmerah, kaj bomo naredili, da se 

stanje izboljša, kakšen je bil strošek s temi analizami… 

Prav bi bilo, da se naredi končno poročilo vseh pregledanih vodnih virov in se predstavi 

zainteresirani javnosti ter se še naprej spremlja kvaliteta le-teh. Menim, da je to zelo pereča 

zadeva, kateri moramo dati velik pomen. Pobudnik tega je bil Okoljsko gibanje Proteus 

Proteus, plačnik pa Občina. Vsi vemo, da so vodni viri, katere pijemo zelo občutljivi, zato je 

prav, da imamo na rezervi tudi alternativo, kar smo v naši KS že preizkusili ob nesreči v 

Melaminu. Prosim, da se naredi poročilo in plan za naprej. 

 

 



ODGOVOR: 

Društvo Proteus, okoljsko gibanje Bela krajina je tudi koordinator pri izvedbi meritev 

kemijskih in mikrobioloških parametrov. Zaprosili smo jih za končno poročilo in plan za 

naprej. Sporočili so, da bodo v novembru opravljene še tri mikrobiološke analize, zato bodo 

končno poročilo z vsemi rezultati pripravili po pridobljenih vseh rezultatih. Na osnovi 

končnega poročila bodo pripravili tudi predlog za naprej.  

Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU 
 

3. Zimska služba: V imenu KS sem že pisala, naj še tukaj povem. Vsi vemo, da so 

vremenske razmere v zimskem času čez Vrhgoro velikokrat drugačne od ostalih delov 

občine, zato še enkrat apeliram, da se model za dodeljevanje sredstev za te namene 

spremeni. Že vrsto let od občine ne dobimo več od pet tisoč EUR, kar pa tudi v takšnih zimah 

kot so bile nazadnje ne zadostuje. Zato prosim, da se dodelijo dodatna sredstva ali pa naj 

občina prevzame skrb za zimsko službo. Vse cene so šle navzgor, sredstva za te namene pa 

ostajajo enaka. Glede na to, da ni več daleč od zime, prosim čimprejšnji odgovor. 

ODGOVOR: 
Po Odloku o občinskih cestah v občini Črnomelj (Uradni list RS, št. 66/2023 z 9. 6. 2023) 
redno vzdrževanje javnih poti na svojem območju izvajajo krajevne skupnosti (KS). Za to jim 
po istem odloku občina na podlagi sprejetih kriterijev zagotavlja sredstva za ta namen. 
Skupna vrednost teh sredstev se določi glede na zmožnosti vsakoletnega proračuna, po 
sprejetih kriterijih pa se za javne poti na nadmorski višini nad 250 m, sredstva povečajo za 
100 %. 
V primeru KS Stari trg ob Kolpi je tako dejanska dolžina vseh JP 5.610 m, zaradi faktorja 
višinskih cest pa je ta povečana na 9.007 m. 
Ker gre za pavšalno oceno predvidenih stroškov, je lahko po vseh štirinajstih KS vsako leto 
dejanski strošek letnega rednega vzdrževanja (predvsem gre za zimsko službo), drugačen, 
višji ali nižji. 
Nemogoče je s kakršnimi koli kriteriji v naprej točno določiti stroške rednega vzdrževanja JP. 
Tudi pri rednem vzdrževanju lokalnih cest je v proračunu ocena letnih stroškov, dejanski so 
pa najbolj odvisni od zimskih razmer.  
 

Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 

 
SAMO KAVČIČ: Zmotil me je zapis medija z naslovom "Kakšno vodo pijejo Črnomaljci?". 
Gre za neposrečen naslov. Članek se nanaša na druge vodne vire, ki niso za pitno vodo. 
Vodo, 12 ki jo dobavlja Komunala je neoporečna. Na vodnem viru v Dobličih se meritve 
konstantno izvajajo in se izvajajo tudi po obdelavi pitne vode.  
 

 
VESNA FABJAN:  
1. Predhodnik je pravilno izpostavil, da vode iz izvirov, ki je bila vzorčena, ne pijemo. So pa 
to potencialno možni viri pitne vode, če bi se, upajmo pa, da nikoli, karkoli slabega zgodilo 
Dobličam. Gre za potencialno rezervo, ki jo je treba ohraniti, čeprav vsi ti izviri skupaj ne 
morejo nadomestiti kapacitet Dobličice. Živimo namreč na nizkem krasu, ki je izredno 
občutljiv na onesnaževanje. Sem ena tistih, ki so pisali prispevek "Kvaliteta vode" za KS 
Črnomelj, konkretno glede vode pri Doltarjevem mlinu. Kdo in zakaj je nekemu drugemu 
prispevku dal naslov "Kakšno vodo pijemo" ne vem, je pa delno povzel tudi moj zapis. Na 
voljo sem imela rezultate monitoringa, ki mi jih je poslala predsednica KS Črnomelj. Ker 
nisem kemik in ker poleg rezultatov ni bilo priložene nobene razlage, sem poklicala izvajalca, 
ki mi je razložil več o problematiki, kar sem nato povzela v prispevku. Prosila bi, da se v 
bodoče, ko se naroči monitoring, od izvajalca zahteva tudi poljuden zapis analize stanja. 
Sicer same številke nepoznavalcu ne pomenijo veliko. Župan je izpostavil, da je naročnik 



vsebine Društvo Proteus. To vem, nisem pa vedela, da je bilo društvo zadolženo za vsebino, 
zato se obvezujem, da bom svoj predlog posredovala tudi Proteusu, katerega članica sem. 
Renata Butala je problem enkratnega monitoringa v idealnih razmerah že izpostavila. Želela 
bi povzeti tako, da bo vsem razumljivo. Posamične meritve v idealnih razmerah povedo 
najmanj (se pa običajno v takih pogojih prvič opravijo), saj je pričakovati, da je ob vsaki nizki 
ali visoki vodi stanje slabše. Zato bi bilo smiselno monitoring na istih lokacijah večkrat 
ponoviti. Če se monitoring ne ponovi, je rezultat (ugotovljena bakteriološka onesnaženost 
večine izvirov) potrdil že znano dejstvo. To je slaba komunalna infrastruktura in zato iztok 
fekalij v podzemlje. To pomeni, da mora občina Črnomelj povsod, predvsem pa v območju 
Dobličkega izvira in drugih potencialno pitnih virov narediti vse, da se ti ohranijo. Resnično si 
ne želim, da ostanemo brez kvalitetne pitne vode, ki pa je zadnja leta že tako 
nesamoumevna (za potrebe pitja jo je treba kemično obdelati). Zaledje izvirov, kjer so bila 13 
nekoč vikend naselja, se spreminjajo v stalna bivališča z vodovodno oskrbo, kar pomeni 
večjo obremenitev s fekalijami. Če temu prištejemo še večjo porabo vode in zato izpiranje v 
neustrezno urejene greznice je lahko jaso vsakemu, da bo treba zahtevati od prebivalcev, da 
odprte greznice zamenjajo z malimi čistilnimi napravami ali pa mora občina zgraditi sodobno 
komunalno infrastrukturo. 
 
 
BERNARDA KUMP: 
1. Potrebno je obnoviti talne označbe v TRIS Kanižarica. 
 
ODGOVOR: 
Obnovo talnih označb v TRIS Kanižarica bomo dali v plan izvedbe v letu 2024. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Po izpraznitvi eko otoka v naselju Drage ostane okolica otoka zasmetena. Potrebno bi jo 
bilo pomesti oz. pobrati vsaj večje smeti, ki ostanejo po izpraznitvi posod. 
 
ODGOVOR: 
Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o., je na sami seji OS pojasnil, da bodo po 
izpraznitvi posod pobrali tudi večje smeti. 
 
 
ROMANA HUSIČ: 
1. Iz gradiva Pobuda za razglasitev leta 2024 za Leto domovine" v občini Črnomelj je 
razbrati, da gre za dogodke, ki bodo potekali celo leto. V organizacijo teh je vključenih več 
deležnikov. Ali ste predvideli oz. kakšni bodo okvirni stroški občine omenjene pobude?  
 
ODGOVOR: 
Občina in naši zavodi bodo svoje letne programe prilagodili tematiki domovine, tako da ni 
predvidenih večjih stroškov za obeležite obletnice. Predvideni stroški bodo tako okrog 5.000 
do 8.000 EUR, največ za izdajo publikacije in proslave. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, dir. OU. 
 
2. Kdaj predvidoma se bo začela prenova Kulturnega doma Črnomelj? 
 
ODGOVOR: 
Prenova Kulturnega doma naj bi se predvidoma začela marca 2024. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, dir. OU. 
 



3. Občinski svet ne prejema več informacij oz. letnih poročil javnih zavodov katerih je 
ustanoviteljica oz. soustanoviteljica občina. Naša svetniška skupina daje pobudo, da se na 
dnevni red sej OS doda točka za letna poročila vseh zavodov – v skrajšani obliki. 
Predlagamo, da nas občinska uprava obvesti oz. posreduje povezavo, kje se lahko naredi 
vpogled v letna poročila? 
 
ODGOVOR: 
Občinski svetniki ste prejeli povezavo do AJPES-ove spletne strani, kjer so vidna vsa letna 
poročila. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, dir. OU. 
 
 
IVO IVIČIČ: 
1. Seje svetov javnih zavodov so sklicane v istem terminu kot seje občinskega sveta. Naj se 
zato javne zavode pozove, da seje sklicujejo na druge termine.  

 
ODGOVOR: 
Zavode bomo pozvali, da seje sklicujejo na termine, ko ni predvidena seja občinskega sveta.  
 
Odgovor pripravila: Mateja Babič, OU. 
 
2. Pod velikim mostom v Črnomlju je na čase zaznati neprijetne vonjave.  
 
ODGOVOR: 
Glede zaznavanja neprijetnih vonjav pod velikim mostom v Črnomlju so nam iz JP Komunala 
Črnomelj d.o.o. sporočili, da se trenutno pod velikim mostom na ulici Na Bregu izvajajo 
sanacijska dela na javni kanalizaciji, in sicer se obnavlja – izvaja izgradnja novega 
razbremenilnega objekta in izpustne glave v reko Dobličico, ter obnavljajo pripadajoči odseki 
javne kanalizacije. V tem času verjetno prihaja do povečanega zaznavanja neprijetnih 
vonjav, do česar pa po zaključku del več ne bi smelo prihajat.  
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
 
VESNA FABJAN: 
1. V poletnem času sem bila s strani krajanov večkrat obveščena o mastnih madežih na 
Dobličici. Osebe, ki so mi to sporočile sem napotila, da o tem obvestijo direktno pristojne, 
tudi Občino Črnomelj. Zanima me, kaj je bilo s strani občine narejenega, ali je bil ugotovljen 
povzročitelj, za kakšno snov gre? 

 
ODGOVOR: 
V skladu s svojimi pristojnostmi so interventno ukrepali gasilci PGD Črnomelj. Postavili so 

lovilna »črevesja« in pivnike ter jih nadzirali ter po potrebi menjali v času od 12. 07. 2023 do 

14. 07. 2023. Obveščen je bil tudi Regionalni center za obveščanje  NM, ki je skladno s svojo 

pristojnostjo o onesnaženju obvestil tudi  Ribiško družino Črnomelj,  Policijsko upravo NM in 

Inšpektorat za narave vire in prostor.  

Povzemamo ugotovitve Policijske uprave NM:  

- Do pogina rib in večjega onesnaženja ni prišlo;  
- Kraj vnosa neznane mastne snovi v reko ni bil ugotovljen; 
- S kraja onesnaženja ni bilo moč ugotoviti kdo ali na kakšen način je bilo povzročeno 

onesnaženje. 
 



Vprašanje o ukrepanju oz. izvedenih aktivnosti smo posredovali tudi na za to pristojno 

inšpekcijsko službo. Odgovora še nismo prejeli.  

Odgovor pripravila: Greta Auguštin, OU  

2. Naj se prouči možnost postavitve stacionarnega radarja na Čardaku, na cesti ob trgovini 
DM. Nekateri vozniki namreč na tem delu obvoznice vozijo z neprimerno hitrostjo. 
 
ODGOVOR: 
V OU bomo proučili pobudo za postavitev stacionarnega radarja. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 

 
 
ANJA LUZNAR: 
1. Kdaj bo dokončana cesta v Vukovcih? 
 
ODGOVOR: 
V Vukovcih so krajani sami zagotovili izvedbo podpornega zidu oz. kamnite zložbe, ki 
podpira del javne poti JP 555794 v Vukovcih (mimo h. št. 9, 10A in 10).  
Vsako leto se predstavniki krajevnih skupnosti dogovorimo za prioritetne projekte, tako se 
bomo v decembru sestali tudi s KS Vinica in za l. 2024 določili najbolj nujne projekte, ki jih 
bomo poskušali izvesti v naslednjem letu. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. V kateri fazi je rešitev odvodnjavanja v Učakovcih (pri hiši Zalokar)? 
 
ODGOVOR: 
Izbranemu izvajalcu CGP d.d. za dela na občinskih cestah v l. 2023 in 2024 smo že naročili 
izvedbo obnove dela javne poti JP 555791 v Učakovcih, pred zamenjavo asfalta bo urejeno 
odvodnjavanje, da se prepreči zalivanje objekta na naslovu Učakovci 32. Če dela zaradi 
vremenskih razmer ne bo mogoče izvesti letos, se izvedejo spomladi 2024. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
 
MOJCA ČEMAS STJEPANOVIČ: 
1. V tabeli projektov, ki je priložena gradivu pri točki 2 je navedeno, da bo OPPN TRIS - 
Romski del iz OPPN TRIS Kanižarica izločen ob naslednji spremembi OPN-ja. Glede na to, 
da gre za dolgotrajen postopek dajem pobudo, da občina še v letošnjem letu prične z 
zbiranjem pobud za spremembe in dopolnitve OPN-ja. Rok za zbiranje pobud, sprememb naj 
bo vsaj tri mesece. Predlagam, da je možnost oddaje pobude na e-obrazcu. Tistim, ki niso 
vešči e-poslovanja pa naj se omogoči pomoč pri oddaji vloge. 
 
ODGOVOR: 
Pobude za SD OPN na občini že sprejemamo in jih je možno vložiti: osebno na sedežu 
občine, po pošti, po e-pošti na elektronski naslov: sprejemna.pisarna@crnomelj.si ali v varen 
e-poštni predal: obcina.crnomelj@vep.si.  
Javno objavo za zbiranje pobud, kjer bo naveden tudi skrajni rok za oddajo vloge, bo 
objavljen v letu 2024. Rok za zbiranje pobud bo najmanj 3 mesece.  
 
Odgovor pripravila: Brigita Starešinič, OU. 
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2. Kaj je z delovanjem Društva vinogradnikov Črnomelj? Nekateri člani so me vprašali, če 
občina financira delovanje omenjenega društva. Če da, zakaj, namreč ni nobenih 
izobraževanj, srečanj in ali bo letos Martinovanje? 
 
ODGOVOR: 
Društvo vinogradnikov Črnomelj ima od konca oktobra 2023 novo vodstvo in nove organe 
društva. Občina Črnomelj vsako leto financira izvedbo Martinovanja, ki je bilo izvedeno tudi 
letos 17.11.2023 v prostorih nekdanjega Hotela Lahinja (Kreativna hiša mladih), kjer je bilo 
pred več kot tridesetimi leti tudi prvo Martinovanje. Novo vodstvo si je zadalo za cilj oživitev 
Vinske kleti, izobraževanja za vinogradnike, strokovne ekskurzije in aktivnejše sodelovanje z 
vsemi zavodi in društvi v naši občini. 
 
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, dir. OU. 
 
 
MIHA VARDIJAN: 
1. Prometna varnost pri OŠ Adlešiči: Ali je Občina Črnomelj že izvedla kakšne ukrepe za 
izboljšanje prometne varnosti v enem mesecu po prejemu dopisa, ki ga je poslala Direkcija 
Republike Slovenije za Infrastrukturo (DRSI) dne 30. avgusta 2023? Ali je mogoče že 
pridobiti okvirno oceno, do katerega datuma je načrtovano izvajanje vseh ukrepov, 
navedenih v omenjenem dopisu? Ali je na občini že imenovana odgovorna oseba za 
izvajanje in reševanje te zadeve?  
 
ODGOVOR: 
Začetne ukrepe, to je zamenjavo nekaterih znakov, je CGP po direktivi DRSI že izvedel. 
Ostale ukrepe, ki jih je predlagala DRSI bo potrebno reševati fazno, saj zahtevajo pripravo 
projektne dokumentacije za pridobitev soglasij DRSI. Prva faza bo ureditev prehoda za 
pešce, pri šoli in gostilni, z ustrezno osvetlitvijo. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Vprašanje glede avtobusnih postaj: Kdo je zadolžen za čiščenje na zadnjih straneh 
avtobusnih postaj? Pri nekaterih zelo zarašča, tudi s trnji, ki že posega v samo postajo 
oziroma del čakališča? 
 
ODGOVOR: 
Urejenost avtobusnih postaj je naloga krajanov, lahko tudi krajevne skupnosti (kakor se 
dogovorite), da poskrbijo za svoja postajališča. Nekateri to lepo izvajajo. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
3. Na koga se obrniti glede postavitve stacionarnih radarjev? 
 
ODGOVOR: 
V prvi vrsti se mora za to odločiti župan na podlagi pobud in strokovnih utemeljitev, potem pa 
je potrebno planirati investicijo v proračunu. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
BOŽO ROZMAN: 
1. Kdaj bo zgrajen pločnik ob regionalni cesti v naselju Kanižarica? Predlagali smo, da se 
postavi merilnik hitrosti. Odgovora nismo prejeli. 
 
 



ODGOVOR: 
Za ureditev pločnika (in kolesarskih stez) v romskem naselju Kanižarica je zaradi regionalne 
ceste R1-218/1214 Kanižarica – Vinica potrebno izdelati projektno dokumentacijo za izvedbo 
– PZI, ki jo je pred pridobitvijo pozitivnega mnenja upravljavca (Direkcija RS za infrastrukturo 
- DRSI) potrebno še recenzirati. Pred izdelavo PZI je potrebno izdelati in pri upravljavcu 
ceste potrditi projektno nalogo ter v dveh variantah izdelati idejno zasnovo za pridobitev 
projektnih pogojev. 
Smo v postopku izbire projektanta, ki naj bi v l. 2024 izdelal navedeno dokumentacijo. Ta bo 
osnova za odkupe zemljišč in za dogovor z DRSI glede izvedbe teh vzdrževalnih del v javno 
korist. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
ODGOVOR: 
Soglasje DRSI za postavitev prikazovalnika hitrosti smo pridobili. Prikazovalnik hitrosti bo 
postavljen v novembru 2023. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
2. Kdaj bo možno odkupiti zemljišča v romskem naselju Kanižarica (ob regionalni cesti)? 
 
ODGOVOR: 
Zemljišča, ki se nahajajo v romskem naselju Kanižarica (ob regionalni cesti), so po namenski 
rabi uvrščena v območje CD- območje centralnih dejavnosti (poslovna cona TRIS  
Kanižarica). Po podatkih oddelka za okolje, prostor in gospodarstvo se bo postopek 
spremembe prostorskega akta za navedeno območje pričel v letu 2024. Ko bodo zemljišča 
po namenski rabi uvrščena v območje stanovanj (stanovanjska gradnja), bomo lahko pričeli s 
postopkom geodetske odmere in odprodaje slednjih (v kolikor bi k prodaji zemljišč pristopili 
sedaj, ko se po prostorskem aktu še nahajajo v območju CD, lastniki objektov oziroma kupci 
ne bi mogli legalizirati obstoječih stanovanjskih objektov). 
 
Odgovor pripravila: Katarina Plut, OU. 
 
TATJANA KMETIČ ŠKOF: 
1. Vprašanje oz. pobudo dajem na prošnjo prebivalcev naselja Pod gozdom in sicer jih 
zanima, kako je z odlagališčem hlodovine nasproti železniške postaje (rampa), saj je bilo 
govora, da se bo premaknila na Otovec. Predlagajo, da bi ste to res premaknilo in uredila pot 
od semaforja do naselja, ki je sedaj zelo uničena. 
 
ODGOVOR: 
V zvezi s pobudo in prošnjo prebivalcem naselja Pod gozdom, da bi se odlagališče hlodovine 
nasproti železniške postaje premaknilo na lokacijo poslovne cone na Otovcu lahko omenimo, 
da obstajajo določeni pogovori o premestitvi odlagališča hlodovine na drugo lokacijo. Tudi 
Slovenski državni gozdovi so se na Občini Črnomelj zanimali za to, da bi se naredil sortirni 
center za les nekje drugje. Pogovori potekajo in ena od možnih lokacij za sortirni center je 
tudi na Otovcu. Kar pa se tiče ureditve poti od semaforja do naselja Pod gozdom je potrebno 
omeniti, da gre za osnovni problem večjega števila lastnikov in dokler to ne bo urejeno tudi 
poti ni mogoče urejati.    
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
2. Štipendije za poklice v vzgojno-izobraževalnem programu (v vrtcih in šolah): Vemo, da je 
velik problem pri zaposlitvi učiteljev in profesorjev tako v osnovnih kot v srednjih šolah tudi v 
občini Črnomelj. Ali mogoče spada tudi taka oblika štipendije (za poklice v šolah - bodoče 
učitelje) v obliko regijske štipendijske sheme?  



ODGOVOR: 
Cilj Regijske štipendijske sheme (RSŠ) je pospeševanje zaposlovanja deficitarnih poklicev v 
regiji (torej tudi v Občini Črnomelj). Sofinanciranje kadrovskih štipendij je v tem primeru 
namenjeno vsem delodajalcem, ki štipendirajo dijake in študente za poklice, ki jih potrebujejo 
za opravljanje svoje dejavnosti (tudi za poklice v šolah – bodoče učitelje) v kolikor bi npr. šola 
izkazala potrebo po sofinanciranju poklicev učiteljev.  
Na tem mestu še sporočamo, da v letu 2023 in 2024 ni več predvidenega sofinanciranja 
novih kadrovskih štipendij v okviru RŠS, saj se je programsko obdobje za sofinanciranje 
kadrovskih štipendij v obliki kot je obstajala, konec leta 2022 zaključilo. Informacij o tem, ali 
bo RŠS ponovno vključena v Operativni načrt na ravni države, nimamo.  
 
Odgovor pripravila: Tanja Peteh, OU. 
 
 



Subject: 7. redna seja OS; točka 10 "Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta" - odgovor 

BIOPLINARNA 

Spoštovani. 

K točki 10 »Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta« vam na vprašanje Vesne Fabjan, 

posredujemo odgovor družbe Petrol d.d. 

Lep pozdrav. 

 

Antonija Hiti 

Kabinet župana 

 

Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj 

T: +386(0)7 306 11 14 

antonija.hiti@crnomelj.si│ www.crnomelj.si 

 

 

 

From: PR Petrol/Petrol <petrol.pr@petrol.si>  

Sent: Monday, June 26, 2023 8:16 AM 

To: Občina Črnomelj <obcina@crnomelj.si> 

Subject: Re: BIOPLINARNA 

Spoštovani,  

bioplinarna je z obratovanjem začela letos, vendar s polovično kapaciteto, kot je to bilo v 

preteklosti. Kar posledično pomeni, da je tudi sprejem odpadkov za polovico manjši.   

Odpadke predelujemo za podjetje Biotera, ki je član skupine Veolja. Izvor odpadkov ne 

vemo, zato se za več informacij obrnite nanje.   

Od začetka letošnje gnojilne sezone je bil ves odpeljan digestat plasiran na kmetijske 

površine izven Bele krajine.  

 

http://antonija.hiti@crnomelj.si
http://www.crnomelj.si/
mailto:petrol.pr@petrol.si
mailto:obcina@crnomelj.si


Sanacija bioplinarne je vključevala sanacijo obeh fermentorjev (vključno z menjavo 

plinohramov, pregledom in sanacijo plinskih inštalacij, inštalacij za hlajenje ter ogrevanje 

fermentorjev) ter zamenjavo določenih črpalk in sanacijo cevne povezave.  

 

Bioplinarna posluje skladno z veljavnim OVD in ostalo relevantno zakonodajo.  

 

Lepo pozdrav,  

 

Korporativno komuniciranje 

Petrol d.d., Ljubljana  
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